

Medlemsmöte – Hörby Brukshundklubb tisdagen 230523 kl 19.00

1. Mötet öppnas

Ordförande förklarar mötet öppnat

2. Val av mötesordförande

Lennart H Vald till mötesordförande

3. Val av protokollskrivare

Björn H vald till protokollskrivare

4. Val av två justerare

Ingrid G och Pauline N utvalda att justera protokollet

5. Frågan om mötet blivit stadgeenligt utlyst

Mötet finns stadgeenligt utlyst

6. Fastställande av dagordning -Dagordningen fastställd

Mötet fastställer dagordningen

7. Föregående protokoll

Inget att föredra på denna punkt

8. Ekonomi – Kassören redovisar ekonomin

Kassören redogör, resultat och balans publiceras separat från detta protokoll

9. Inkommande post

Inget att föredra

10. Styrelsens ärenden för dagen

a) Medlemsavgift 2024

Mötet beslutar att lämna klubbens medlemsavgift oförändrad för 2024

11. Sektorerna informerar:

a) Agility

Klass II tävling hölls den 21/5, Klass I-tävling kommer att hållas i september, och en blåbärstävling i sommar. Eventuellt planera in en 2-dagarstävling utöver detta om det kan sanktioneras av styrelsen, och då kommer all möjlig hjälp att behövas

b) Försvarsmakt

Gunilla och Gorm har blivit distriktsmästare i Patrullhund, och därmed kvalificerad till Tjänstehunds-SM. Patrullhundskurs kommer eventuellt att arrangeras till hösten. Mer info kommer

c) Kök

Kökskommittén behöver hjälp med planering inför evenemang. Så snart man har ett satt datum för ett evenemang meddelas köket så det äggs till i kalendern, och sedan helst 14 dagar innan evenemanget för detaljplanering.

Ett skåp i köket är låst, där finns extra kaffe, men skall alltid finnas ett paket framme

Engångstallrikar finns inte i köket, till förmån för porslin av miljöskäl. Dick att tänka på att gärna skölja av tallrikar innan de ställs i diskmaskinen då den inte körs varje dag.

Glassboxen kommer att låsas vid uthyrning. Kökskommittéen tar gärna emot förslag på vilka sorter som skall köpas in

Kökskommittéen tar också gärna emot förslag på fika att servera på tisdagskvällarna och andra tips på att locka mer folk till den öppna träningen.

d) Mark

Tove och Charlotte har fått i uppdrag av styrelsen att se över marktillgång och undersöka nya och gamla möjligheter till träningsmark.

e) Medlemsansvarig

Inget att föredra på denna punkt

f) Rallylydnad

Tävling kommer att hållas den 12e Augusti

g) Räddning

Inget att föredra på denna punkt

h) Specialsök

Planerad utbildning av instruktörer har blivit inställd tillsvidare.

Fortsättningskurs hålls i år, och en tävling kommer att arrangeras senare under året.

i) Bruks/Lydnad/Tävling

Ett rikt utbud av tävlingar har hållits under året, och fler är på gång.

Bruks och Lydnad har en coachgrupp som fått bra feedback

j) HUG

Ersättare för Ingrid D sökes, då hon behöver fokusera på andra viktiga uppdrag. Men behöver hålla kontakt med distriktet och studiefrämjandet.

Valp-instruktörer behövs inför hösten.

Valp-träffar behöver folk till sommaren

k) Evenemang

Inga större evenemang ännu planderade

l) Webmaster

Ny klubbweb skall byggas under sommaren

Bilder att använda till webben på våra hundar efterlyses

m) Stuga

Mycket på gång. Klubben har en åtgärdslista och om man vill ha något fixat kan man maila stugansvarig eller ordförande så det kommer upp på listan

Frivården kommer att placera en samhällstjänstgöring på klubben under sommaren

12. Övriga frågor

Terrierutställningen: Bra uppslutning och lyckat evenemang

Plåtväggen på baksidan: Arbetet som utfördes förra året har vissa brister, ordförande har löpande kontakt med plåtfirman, fortsättning följer i ärendet.

Förslag att få veta vem som ingår i vilka sektioner, samt att sektionerna kontaktar köket vid olika evenemang (se även kökets punkt under "Sektorerna informerar")

Förslag på att bygga upp MH-banan igen, för att förhoppningsvis kunna arrangera MH-tester både för klubbens medlemmar och andra aktörer.

13. Mötet avslutas

Justeras:

Datum

Signatur

Justeras:

Datum

Signatur

Ordförande
